



Carrier

A United Technologies Company

Miraco

Business Ethics Policy

سياسة أخلاقيات العمل

Miraco is committed to the highest standards of ethics and business conduct.

ان ميراقو ملتزمة بتطبيق أعلى مستويات اخلاقيات وسلوكيات العمل.

The business practice organization, (including Ombudsman/DIALOG) and The Local Business Practices Officer providing ethics and compliance training, investigating allegations of wrongdoings and conduct risk assessment.

إن منظومة ممارسات العمل في ميراقو تتكون من برنامج الديالوج ومحقق الشكاوى ومنسق ممارسات العمل المحلي بميراقو والذي يقوم بالتدريب على أخلاقيات العمل والتوافق مع القوانين والتحقيق في المخالفات وعمل تقييم بالمخاطر.

We are expecting our employees to perform their work in a Legal, Ethical and safe manner.

نتوقع من جميع العاملين أداء أعمالهم بما يتوافق مع القوانين واخلاقيات العمل وقواعد السلامة.

Build trust, Show respect, perform with integrity keep the company reputation and growth.

إن بناء الثقة والإحترام المتبادل واداء الاعمال بنزاهة تحافظ على سمعة الشركة وتساعد على نموها .

رئيس مجلس الإدارة والعضو المنتدب

جورجيو إيليا

مايو 2011